
 

Més habitatge públic contra l’exclusió residencial 

L'habitatge públic és una qüestió important per assegurar que tothom tingui 

accés a una vivenda adequada i una solució que tenim els ajuntaments per 

solucionar situacions de desigualtats econòmiques de certs grups de població 

que no poden permetre’s adquirir una vivenda o pagar el lloguer. Durant 

períodes de crisi i/o recessió econòmica, moltes persones poden perdre les 

seves llars a causa de pèrdua d'ocupació o dificultats financeres. En aquests 

casos, els ens públics podem disposar de programes d'habitatge públic per 

oferir suport temporal fins que la situació millori. 

Garantir que tothom tingui un lloc segur i adequat per viure pot millorar 

significativament la qualitat de vida de la població en general. Ara, per tal de 

contribuir a aquest objectiu, ens cal anar recuperant el nostre patrimoni 

municipal d’habitatge que vam perdre en la crisi del 2008. I en aquest sentit, el 

Grup Socialista no tan sols va proposar partida als pressupostos 2022 per la 

compra de vivendes, sinó que en vam proposar l’ampliació de la partida inicial 

de 150.000€ als 300.000€ que ara permeten començar el procés per 

l’adquisició d’habitatges.  
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